
 

Verslag Algemene Leden Vergadering  11 december 2023 
Locatie: Vrolijke Frans, Brummen 

Aanwezig:  27 leden waaronder het bestuur (zie kopie presentielijst) 

 

1. Opening 
Voorzitter Jan Emmerzaal heet iedereen hartelijk welkom en introduceert de 
directeur uitvoerende organisatie Eric Leenderts. Eric houdt een korte presentatie en 
introduceert zichzelf. 

2. Mededelingen  
Er is een ingekomen stuk van Hennie Beelen. Wordt behandeld bij de bespreking 
van de projecten. 

3. Verslag ALV 19-06-2023 
Het verslag wordt goedgekeurd. 

4. Verslag strategische sessie 
Eric geeft een korte verslag van de ‘heisessiedag’ van 3 november. Naar aanleiding 
van de uitkomsten van de jubileumavond in februari (zie taartdiagram) geeft hij aan 
dat er uiteindelijk 3 speerpunten benoemd zijn: a) energiecoach 2.0, b) wijkgerichte 
aanpak en c) strategische communicatie. 
De drie presentaties (zie bijlagen) hierover worden gegeven door Eric Leenders en 
Rolf Schinkel. 
 

5. Uitwerking 3 thema’s 
Onder leiding van Els Holsappel worden de aanwezige leden verdeeld over 3 
groepen, die de 3 thema’s verder bespreken. Hieruit zijn enkele initiatieven 
ontstaan die verder niet genotuleerd zijn.  

6. Contouren financieel beleid 
Eric Leenderts licht de notitie toe die als bijlage bij de vergadering is gevoegd. Na 
het beantwoorden van een paar vragen gaat de vergadering akkoord met deze 
notitie en kan hij verder gebruikt worden in onze communicatie, o.a. naar de 
gemeente. 

 

7. Begroting 2024 BrummenEnergie 
Ko Kolk geeft een korte toelichting op de begroting. Aantal klanten/leden is iets 
kleiner geworden.  
De begroting wordt goedgekeurd door de vergadering. 
De huidige contributie blijft gehandhaafd. 



8. Afscheid Ko Kolk en Hans Berends van Loenen. 
Ko Kolk heeft zijn termijnen volgemaakt en zal het bestuur verlaten. Hij wordt 
hartelijke bedankt door de voorzitter.  
Hans Berends van Loenen heeft aangegeven zich niet herkiesbaar te stellen voor 
een volgende termijn. Ook hij wordt hartelijk bedankt door de voorzitter.  
De voorzitter benadrukt dat er een grote leemte is ontstaan in de bestuursfuncties. 
De vacatures moeten op korte termijn vervuld worden. Hij doet een oproep aan de 
leden om hierbij te helpen.  

9. Stand van zaken projecten. 
Guus Köster doet kort verlag van de opwekprojecten en geleverde adviezen. De 
problemen rond de Doonweg komen uitgebreid aan de orde, ook naar aanleiding 
van de ingezonden brief van Hennie Beelen. Er is kritiek op het feit dat 
BrummenEnergie zo laat heeft gereageerd op alle commotie rond de vervuilde 
stortplaats. Els geeft een toelichting op de gesprekken die met Brummenenergie 
gevoerd zij, o.a. met Hennie Beelen en Bas den dekker van camping Robertsoord. 
Er is verwezen naar de laatste nieuwsbrief, waarin wij de zorgen met de omgeving 
delen. De leden adviseren om naast deze beperkte uiting (nieuwsbrief) ook een 
persbericht uit te laten gaan. Er zijn veel misverstanden over de positie van 
BrummenEnergie in deze zaak.  
Voor de oprichting van De Voort BV zijn geen belemmeringen. De vergadering 
stemt in met dit voorstel. 
Jan Emmerzaal doet verslag van het project IJsselwind. Hij geeft een toelichting 
op de gang van zaken, die uiteindelijk resulteerden in de terugtrekking van 
BrummenEnergie uit het project.  
 

10. Samenwerkende energiecoöperaties 
Els Holsappel doet verslag van de vorderingen in de samenwerking tussen de 
omliggende energiecoöperaties. Zij geeft toelichting op het initiatief om een 
regionale coöperatie op te richten. Belangrijkste doel is om de samenwerking 
praktische handen en voeten te geven en waarbinnen goede afspraken gemaakt 
kunnen worden. De vergadering stemt in met dit voorstel. 

11. Wijzigingen prijsstelling OM|Nieuwe Energie 
Eric Leenderts licht toe waaruit de veranderingen bestaan en waarom deze 
maatregelen genomen worden. 

12. Rondvraag 
- Jaap Ypma:  
 


